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PROTOKOLL (foreløpig protokoll, ikke behandlet) 

Regionrådets møte 29.11.2013, Skiptvet kommunehus 

 
Regionrådet 2011-2015 Navn - Frammøtte 

  
Askim Kommune Thor Hals 
Askim kommune Lars Holene 
Askim kommune Synnøve Rambek 
Eidsberg Kommune Erik Unaas 
Eidsberg Kommune Kjetil Igletjern 
Eidsberg Kommune Tom-Arne Tørfoss 
Hobøl Kommune Håvard Osflaten 
Hobøl Kommune Håvard Jensen 
Hobøl Kommune Bjørn Sjøvold 
Marker kommune Kjersti Nythe-Nilsen 
Marker kommune Espen Jaavall 
Marker Kommune Sten Morten Henningsmoen 
Rømskog Kommune Nils Nilssen 
Skiptvet Kommune Svei Olav Agnalt 
Skiptvet Kommune Anne-Grethe Larsen 
Skiptvet Kommune Per Egil Pedersen 
Skiptvet Kommune Svein Olav Agnalt 
Spydeberg Kommune Knut Espeland 
Spydeberg Kommune Morten Strande 
Trøgstad Kommune Ole Andre Myhrvold 
Trøgstad Kommune Tor-Anders Olsen 
Trøgstad Kommune Tor Melvold 
Østfold Fylkeskommune Inger-Christin Torp 
Rakkestad kommune Ellen Solbrække 
IØ Regionråd Alf S. Johansen 
Eierskapsprosjektet Åsmund Kobbevik 
Indre Østfold Utvikling IKS Bjørn Winter Johansen 
Indre Østfold Utvikling IKS Ida Marie Ruud 
Infragreen Jan Tore Gjøby 
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Knut Espeland ønsket velkommen til møtet. Det var ingen kommentarer til innkallingen.  

Sak 38/2013 Protokoll fra regionrådets møte 27.09.2013 

Beslutning: 

Protokollen godkjennes med følgende merknad: 

Protokollen justeres slik at orienteringen fra leder av ungdomsrådet tas med. 

Sak 39/2013 Sluttrapport Utviklingsavtalen 2009-2012 

Beslutning: 

Sluttrapporten for utviklingsavtalen 2009-2012 godkjennes. 

 

Sak 40/2013 Handlingsplan 2014-2015 med budsjett 2014 

Kjersti N. Nilsen med støtte fra flere fremmet forslag om at punktet om framtidig 

kommunestruktur(side 6) strykes. Flere ønsket at samordningen av sakspapirer til IKS ene bør 

videreføres. Møteplanen ble foreslått endret slik at 6. juni blir regionrådsmøte i Rømskog og 25. 

april blir representantskapsmøtet i Askim. Budsjettlinjen vedrørende arbeid med samferdsel og 

infrastruktur ble diskutert og det ble foreslått at Arbeidsutvalget avklarer bruken av midlene. 

Beslutning: 

1. Forslag til Handlingsplan 2014-2015 godkjennes med følgende endringer/merknader: 

 Punktet om framtidig kommunestruktur strykes 

 Felles samordning av sakspapirer for IKS ene gjennom regionrådets sekretariat 
opprettholdes  

 Møteplanen justeres som foreslått 

 Arbeidsutvalget avklarer hvordan de midler som er avsatt til samferdsel skal 
benyttes. 

2. Budsjett for 2014 godkjennes med en utgifts- og inntektsside på kroner 657.688.  
 

Sak 41/2013 Valg av ny leder og nestleder for 2014-2015 

Valg: 

1. Til ny leder velges ordfører i Marker kommune, Kjersti Nythe Nilsen 
2. Til ny nestleder velges ordfører i Eidsberg kommune, Erik Unaas 

 
Sak 42/2013 Øving- og beredskapssenter og AMK-sentral i Østfold 

Beslutning: 

Hele Østfold stiller seg bak ønsket om etablering av Rygge beredskapssenter.  

Samfunnsøkonomiske analyser viser at det er store gevinster i å ta i bruk eksisterende infrastruktur 

på Rygge flystasjon til et øvings og kompetansesenter for nød- og beredskapsetatene.  
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Redningshelikoptre er stasjonert på Rygge, og Forsvarets helikoptre står i beredskap. Det er 

nødvendige fasiliteter og bygningene er klare til å tas i bruk.  

Nærheten til Rudskogen Motorsenter er viktig. Her øver utrykningskjøretøyer fra Norge og Sverige på 

å kjøre i høy fart og under vanskelige forhold.  

Vi mener at AMK sentralen bør legges til Rygge når sykehuset Østfold i Fredrikstad avvikles. 

Ulike nødmeldesentraler for helse, politi og brann, kan også plasseres sammen. 

En slik samlokalisering, hvor både 110,112 og 113 er i samme bygg, har vært utprøvd i Drammen over 

lengre tid, med bare positive tilbakemeldinger. Vi mener at Østfold bør ha egen AMK og ikke slås 

sammen med Oslo og Akershus.  

Det er et krav at slike anlegg skal være atomsikre og det er det på Rygge.  

Ordførere fra hele Østfold er opptatt av bedret beredskap og støtter opp om virksomhet på Rygge 

Beredskapssenter og om Rudskogen Motorsenter som vil gi gode synergieffekter med Rygge 

Beredskapssenter.  

Sak 43/2013 Videregående skoler i Indre Østfold-prøveprosjekt 

Saken ble diskutert 

Sak 44/2013 Bussforbindelser i Indre Østfold 

Beslutning: 

Indre Østfold Regionråd verdsetter at Østfold Fylkeskommune har iverksatt en prosess med å finne 

en løsning for busstilbudet langs E 18. Det er avgjørende at det i forbindelsen med Fylkestingets 

endelige behandling av Budsjett 2014, legges inn tilstrekkelig midler til at busstilbudet i hele regionen 

kan reetableres og videreføres uten opphold.  Det må arbeides for å finne hensiktsmessige løsninger 

på hele strekningen Karlstad – Oslo, med Askim som hovedknutepunkt i Indre Østfold.  

Sak 45/2013 Kommunestruktur-lokaldemokrati og tjenesteyting 

Det ble fremmet forslag fra flere om at punkt 1 i innstillingen strykes. 

Det ble fremmet ønske om at resultatene fra de 2 samhandlingsprosjektene som har vært 

gjennomført i Indre Østfold blir lagt fram for regionrådet. 

Beslutning: 

Ordførerkollegiet får i oppdrag å organisere studieturer til Sverige og Danmark for å studere 

erfaringer. Aktivitetene gjennomføres første halvår 2014. 
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Sak 43/2013 Orienteringssaker 

Jan Tore Gjøby fra Enmira AS orienterte om prosjektet Infragreen med fokus på elbiler og 

ladepunkter 

Bjørn Winther Johansen orienterte kort om status på 2 prosjekter: 

 Fossumstrøkets befestninger. Kjersti Berg Sandvik er utnevnt som prosjektleder 

 Strategisk næringsplan/næringsutviklingsprosjekt 
 

Knut Espeland orienterte kort om Follobanen og KVU prosessen 

Sak 44/2013 Eventuelt 

Ellen Solbrække tok opp saken om KLP og pensjonsreformen og hvordan dette influerer på 

folkevalgtes pensjon. Trøgstad kommune har laget en saksutredning som gjøres tilgjengelig for 

øvrige kommuner. 

Angående det regionale ungdomsrådet så ble viktigheten av rådet understreket og det ble vist til 

punktet i handlingsplanen 2014-2015. Det er nå den kommunen som har lederskapet for 

regionrådet som også har ansvaret for å følge opp ungdomsrådet.  

 
Spydeberg 03.12. 2013 
 
Alf S. Johansen 
Sekretær 


